
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Syrovátka č. 17 ze dne 24. 04. 2025. 

 

Přítomni: Aleš Saidl, Ing. arch. Jana Marečková, RNDr. František Bárta, Alena Kakrdová, Pavel 

Rejmont, Ing. Petr Richter 

 

Omluveni: Daniel Renčín 

 

Zasedání bylo zahájeno v zasedací místnosti Obecního úřadu v Syrovátce ve středu 24. 04. 2025 v 17,00 

hodin. 

 

 Program: 

 

1.  Určení ověřovatelů a zapisovatele 

2.  Schválení programu zasedání 

3. Schválení podání žádosti o dotaci na SFDI pro realizaci stavby „CHODNÍK MEZI OBCEMI 

SYROVÁTKA A OSIČKY“ - Akce zaměřená na úpravu dopravní infrastruktury směřující ke 

zvýšení bezpečnosti nebo plynulosti dopravy a jejího zklidnění na silnicích I., II. nebo III. třídy 

nebo na místních komunikací. 

4. Schválení Smlouvy o spolupráci mezi obcemi Syrovátka a Osičky na stavbu „CHODNÍKU 

MEZI OBCEMI SYROVÁTKA A OSIČKY“ 

5. Žádost TJ Slavoj Syrovátka, z.s. o dotaci na činnost na rok 2025 

6. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2024 

7. Schválení účetní závěrky za rok 2024 

8. Schválení Zástavní smlouvy k nemovitosti č. 332/29 

9. Schválení Vnitřní směrnice č. 1/2025 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

10. Diskuse, různé. 

 

Ad 1/ Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Starosta navrhnul na zapisovatele RNDr. Františka Bártu, na ověřovatele paní Alenu Kakrdovou a paní 

Ing. arch. Janu Marečkovou. RNDr. František Bárta oznámil, že funkci zapisovatele přijímá. 

K ověřovatelům nebyly žádné připomínky. Bylo proto přistoupeno k návrhu na hlasování zapisovatele 

RNDr. Františka Bárty a ověřovatelů Aleny Kakrdové a Ing. arch. Jany Marečkové. 

  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Syrovátka určuje ověřovateli zápisu paní Alenu Kakrdovou a paní 

Ing. arch. Janu Marečkovou a zapisovatelem pana RNDr. Františka Bártu.  

 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 139/25 Z17 bylo schváleno. 

 

 

Ad 2/ Schválení programu zasedání – nebyly vzneseny žádné připomínky a doplnění. Proto bylo 

navrženo program schválit. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Syrovátka schvaluje program zasedání, tak jak byl zveřejněn na 

úřední desce obce Syrovátka. 



Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 140/25 Z17 bylo schváleno. 

 

Ad 3/ Schválení podání žádosti o dotaci na SFDI pro realizaci stavby „CHODNÍK MEZI 

OBCEMI SYROVÁTKA A OSIČKY“ - Akce zaměřená na úpravu dopravní infrastruktury 

směřující ke zvýšení bezpečnosti nebo plynulosti dopravy a jejího zklidnění na silnicích I., II. nebo 

III. třídy nebo na místních komunikací. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na SFDI pro realizaci stavby 

„CHODNÍK MEZI OBCEMI SYROVÁTKA A OSIČKY“. Žádost podá starosta ve spolupráci s firmou 

EGRANT s.r.o. do 27. 6. 2025. 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 141/25 Z17 bylo schváleno. 

 

Ad 4/ Schválení Smlouvy o spolupráci mezi obcemi Syrovátka a Osičky na stavbu „CHODNÍKU 

MEZI OBCEMI SYROVÁTKA A OSIČKY“ 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o spolupráci mezi obcemi Syrovátka a Osičky na 

stavbu „CHODNÍKU MEZI OBCEMI SYROVÁTKA A OSIČKY“ a pověřuje starostu jeho podpisem 

do 31. 05. 2025 

Příloha č. 1 – Smlouva o spolupráci 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 142/25 Z17 bylo schváleno. 

 

Ad 5/ Žádost TJ Slavoj Syrovátka, z.s. o dotaci na činnost na rok 2025  

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje přidělení dotace TJ Slavoj Syrovátka, z.s. na činnost 

na rok 2025 ve výši 70.000,00 Kč a pověřuje starostu podpisem dotační smlouvy. 

Příloha č. 2 –Žádost 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 1. 

Usnesení č. 143/25 Z17 bylo schváleno. 

 

Ad 6/  Schválení závěrečného účtu obce za rok 2024 

Návrh Závěrečného účtu obce byl zveřejněn podle zákona na úřední desce od 07.04.2025 do 24.04.2025. 

Byl zveřejněn text, který shrnuje všechny podstatné informace o hospodaření, jako přílohy byly 

zveřejněny účetní výkazy a zpráva o kontrole hospodaření, kterou provedly auditorky Krajského úřadu. 

Z textu hospodaření vyplynulo, že při kontrole nebyly zjištěny žádné chyby ani nedostatky. 



Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný 

účet obce za rok 2024 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2024 bez výhrad. 

Příloha č. 3 –Závěrečný účet 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 144/25 Z17 bylo schváleno. 

 

Ad 7/ Schválení účetní závěrky za rok 2024 

Z výkazu zisku a ztrát obce Syrovátky je zřejmé, že za účetní období roku 2024 dosáhly náklady výše 

8.661.747,82 Kč a výnosy 13.759.776,58 Kč. Výsledek hospodaření běžného účetního období tedy činí 

+ 5.098.028,76 Kč. Uvedený výsledek hospodaření bude k datu schválení účetní závěrky obce převeden 

na účet „Výsledek hospodaření minulých účetních období“. Náklady, výnosy a výsledek hospodaření se 

týkají hlavní činnosti obce. Hospodářskou činnost obec Syrovátka neprovozuje. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce Syrovátka, sestavenou k 31. 12. 

2024, a dále schvaluje převod výsledku hospodaření běžného účetního období roku 2024 ve výši     

+ 5.098.028,76 Kč, který vyplývá z výkazu zisku a ztráty, na účet „Výsledek hospodaření minulých 

účetních období“. 

Příloha č. 4 –Účetní závěrka 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 145/25 Z17 bylo schváleno. 

 

Ad 8/  Schválení Zástavní smlouvy k nemovitosti č. 332/29 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Zástavní smlouvu na nemovitost 332/29 a pověřuje 

starostu jejím podpisem do 31. 5. 2025. 

Příloha č. 5 –Zástavní smlouva k nemovitosti 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 146/25 Z17 bylo schváleno. 

 

Ad 9/ Schválení Vnitřní směrnice č. 1/2025 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Vnitřní směrnice č. 1/2025 o zadávání veřejných 

zakázek malého rozsahu a pověřuje starostu jejím podpisem. 

Příloha č. 6 –Vnitřní směrnice 

 

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0. 

Usnesení č. 147/25 Z17 bylo schváleno. 

 



Ad 10/ Diskuse, různé 

 

Pozemek 178/1 – dlouhodobě řešen. Po vypořádání dvojího vlastnictví a převedení na Státní pozemkový 

úřad došlo k zaměření a rozdělení mezi obec a vlastníky bytových jednotek a dalších, kteří jej doposud 

využívali.  

 

Dětská skupina – provádí se podlahové topení a následně bude položena podlaha.  

 

Cyklovýlet – nutné dokončit návrh tras. Doprovodný program je v hrubých rysech hotov.  

 

Měření vozidel – měsíc probíhalo měření provozu u úřadu – počet průjezdů a rychlost. Přes 27 tisíc aut, 

rekord rychlosti 127 km/hod. ve směru na Osičky.  

 

Uvolněný starosta – se stoupající agendou obce je možné změnit status výkonu starosty.  

6 příloh celkem + prezenční listiny zastupitelů a občanů. 

 

Starosta Saidl ukončil jednání zastupitelstva v 17,45 hod. 

 

 

 

 

 

Zapisovatel:   RNDr. František Bárta 

 

 

Ověřovatelé podpisů: Ing. arch. Jana Marečková 

  

   Alena Kakrdová 

 

   Aleš Saidl - starosta 

 

 

Datum vyhotovení zápisu: 24. 04. 2025 


